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Београд -- Министар полиције Небојша Стефановић каже да је полиција боље
заштићена и вољна да ради за грађане, а да ће им бити још ближа и штити безбедност
сваког човека

  

  

"Хоћемо полицију која патролира у месним заједницама, полицајце које комшије познају",
рекао је Стефановић за РТС.

  

Коментаришући то што је данас у Београду промовисано 358 младих полицијаца који су
завршили 12. и 13. класу Центра за основну полицијску обуку и 36 академаца
Криминалистицке академије, Стефановић каже да је то веома значајно јер су у питању
нови, млади људи који су завршили обуку и након једне, односно цетири године обуке
бице распоредени у неку од 27 управа.

  

Каже да се сада предвиђа где су потребни додатни полицијски службеници, како не би
неке полицијске управе биле препуњене, у другима, попут Београда, да полицајаца
недостаје.

  

Он је додао да су напорима владе полицајци добили нове униформе и истакао да ће се
покушати да се сваком човеку обезбеде адекватна заштитна средства.
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Полиција добија и нова оклопна возила, попут "Лазара" и "Милоша", а стара це бити
модернизована.

  

"Данас имамо полицију која је боље заштицена и вољна да ради за градане. Полицајци
су ту због градана, да нас штите од угрожавања. Мој посао је да полиција буде
заштицена и да осудимо нападе на полицију. Ту су да нас штите од криминалца, треба да
покажемо поштовање према њима", рекао је министар.

  

На данашњој свечаности поводом пријема нових полицајаца у Министарство унутрашњих
послова премијер Александар Вучић је поручио да без безбедности нема јаке Србије,
економског напретка и инвестиција.

  

Нема нових инвестиција, већих плата и пензија, ни бољег животног стандарда ако
земља не може да гарантује пуну сигурност њеним грађанима и потенцијалним
инвеститорима", указао је Вучић у обраћању на платоу испред Палате Србија.

  

(Танјуг)
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